
Ændringsforslag til det af tovholdergruppen indsendte “Høringssvar – Indledende høring- Lokalplanforslag Siljangade 

og Vermlandsgade” 

Begrundelse: 

Efter at PET på sit møde d.5/10 ikke havde fundet nogen, der kunne skrive svar til den pågældende høring, blev jeg 

bedt om at skrive et udkast til høringssvar. Tovholdergruppen mente dog efterfølgende ikke, at man kunne indsende 

et høringssvar, som ikke var vedtaget på LU mødet, og valgte derfor, at indsende et tidligere høringssvar fra januar 

måned. Dette mener jeg er uaktuelt pga. følgende: 

Vi har i Laplandsgadegruppen, via en aktindsigt i grundejernes planer, som tidligere medlem af gruppen, nu BR 

medlem Rasmus Steenberger fået, kunnet sætte os ind i, hvad der er på tegnebrættet for området. Dette giver 

mulighed for at udarbejde et høringssvar, som er opdateret til status quo. Denne høring er ekstraordinær og ikke 

påkrævet i processen omkring udarbejdelse af startredegørelsen, men en ekstra mulighed for, at vi i LU kan give vores 

værdifulde input til processen, hvor den er lige nu, inden noget endeligt vedtages. 

 Jeg har i mit udkast til høringssvar, taget udgangspunkt i ” Visionsplan for Laplandsgadekvarteret”, høringssvaret fra 

januar og ønsker fra BIFUK og PET. Desuden grundejernes aktuelle planer, som jeg har nærlæst. Jeg har prøvet at 

eksemplificere vores ønsker, gennem problemstillinger i planerne, for at gøre det generelle mere konkret, og imødegå 

de steder, hvor grundejernes ønsker er modstrid med vores visioner for området. Eksempelvis når det gælder hvor 

tæt der bygges (bebyggelses procenten), hvor vi ønsker max 130 og grundejerne er helt oppe på 185.  

 

Sekretariatet har efterfølgende af forvaltningen fået tilladelse til, at dette, mere uddybende, høringssvar kan 

eftersendes og tages i betragtning, såfremt det vedtages. 

Vh Bente 

 

 


